
 2018 בדצמבר 6                                                                                           1984דף מזכירות 
 
 

 בחדר האוכל 20:00בשעה  10.12.2018שיחת קיבוץ תתקיים ביום שני 
 על סדר היום: 

 בשמת גלין.  –. קבלה לחברות 1
 למינויים:. הצגת מועמדויות 2

 .רמי ברגיל –יו"ר קרן מילואים  •

 .עמית ניר –צוות לביטחון סוציאלי המרכז  •

 עפרה רז, גילי אחיטוב, מאיה דגן ליברמן, אמיל קיצוני.  –נציגי ציבור למזכירות  •

  שושי וולוז'ני, אסנת גלילי.  –נציגות ציבור להנהלת בריאות ורווחה  •

תתקיים שיחת קיבוץ להצגת תקציב הקהילה והחלטות נלוות.  16.12.2018-ביום ראשון ה –שימו לב *
 רשמו ביומנים. אנא תתפרסם בדף המזכירות הבא.  תהודעה מפורט

 
 3.12.2018סיכום ישיבת מזכירות מתאריך 

 על סדר היום:
 כניסת יוסי קרמר לתפקיד המזכיר.  .1

, שזו לו הישיבה הראשונה כמזכיר הקיבוץ, ואיחלו לו בהצלחה רבה. יוסיחברי המזכירות ברכו את 
יוסי אמר כי יפעל לכך שהמזכירות תמשיך לעבוד כצוות ובשיתוף פעולה ותהיה גוף המוביל ומתווה 

וסי זמן תמשיך לרכז את נושא שיוך דירות ופדיון ותק, על מנת לאפשר לי ענת מרלא חפץדרך בנירים. 
 ללמוד את הנושא מבלי לעכב את התקדמות התהליך. 

 אישור יוסי כמורשה חתימה מטעם נירים.  .2
בתאגידים השונים במקומה  החתימה עם כניסתו לתפקיד מזכיר נירים יתווסף יוסי לרשימות מורשי

 .של ענת, אשר תיגרע מהרשימה. אין שינוי מבחינת שאר מורשי החתימה
 ערעור בני וולוז'ני בנושא נוהל התרומות.  .3

להפעיל בנירים "נוהל תרומות".  22.10.2018ביקש לערער בפני המזכירות על ההחלטה מתאריך  בני
התקבלה לפני המעבר לשינוי, לפיה אין הקיבוץ תורם כגוף. לדברי בני, קיימת בנירים החלטת קלפי, ש

בני נימק את התנגדותו בכך שלדעתו כל חבר צריך להחליט על דעת עצמו האם הוא מעוניין לתרום, 
איזה סכום ולאיזה גוף/מטרה. כן הדגיש שהמקור הכספי לתרומות גורע מכספי הקהילה הממומנים 

ין כי כבר היום חברים המעוניינים להתרים למטרה מסוימת מכספי המיסים של כלל החברים ואף צי
 עושים זאת. בני ביקש כי הנושא יובא להכרעה בקלפי. 

חברי המזכירות הביעו הבנה לנימוקיו של בני, ולצד זאת הסבירו מה עמד מאחורי קבלת ההחלטה: 
, יש אפשרות המזכירות מאמינה כי לנירים, כקיבוץ איתן כלכלית וכקהילה בעלת אמירה ערכית

לייחד חלק קטן ממקורותיו לטובת תרומה למטרות אשר מוסכם על החברים שיכולות לחלל שינוי 
אש"ח בשנה(,  20-לטובה במרחב או בחברה הישראלית. הודגש כי מדובר על סכום בהיקף צנוע )כ

הילה שגובהו ייקבע ע"י הנהלת הקהילה בהתאם ליכולתו של הקיבוץ וכך שלא יכביד על תקציב הק
או על כיסם של החברים. כן צוין כי הנוהל קובע שכלל החברים יהיו שותפים בבחירת המטרות 

לתרומה, ולא המזכירות. נאמר כי באופן זה ניתן לתרום סכומים משמעותיים יותר עבור מטרה או 
כי במפגש הראשון של השיח הקהילתי העלו  סיפרהפרוייקט מאשר תרומה של אנשים פרטיים. ענת 

לק מהחברים רצון להגביר את המעורבות של הקיבוץ בחברה הישראלית וכי ייתכן שבהמשך ח
תצטרף לנוהל התרומות גם עשייה התנדבותית שלנו כקהילה. כיום יותר ויותר קיבוצים שעברו שינוי 

חוזרים בהדרגה לקיים בתוכם יוזמות משותפות של התנדבות ותרומה, כחלק מגיבוש הקהילה, 
 ת היחידה שלה. חוסנה וגאוו

  –הוחלט 
 הנושא יובא לדיון בשיחה ולהצבעה בקלפי.
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 רכזת ועדת מינויים ברק אחיטוב לנל. ממינויים. בהשתתפות  .4
 לתפקידים הבאים:  ויותברק הציגה את המועמד

ביקש לסיים את  זארה וארתאניאןסיימו קדנציה ואלמוג חולות ו עפרה רז – נציגי ציבור למזכירות
תפקידו כנציג ציבור. אלמוג תישאר חברת מזכירות מתוקף תפקידה כמרכזת הקליטה. לפיכך יש 

)מתמודדת לקדנציה  עפרה רז, גילי אחיטובלבחור שלושה נציגי ציבור. הגישו מועמדות לתפקיד: 
 . אמיל קיצוניו מאיה דגן ליברמןנוספת(, 
  –הוחלט 

 יש לבחור שלושה מתוך ארבעת המועמדים. יובא לשיחה ולבחירה בקלפי. 
בחוברת המבנה הארגוני נקבע כי בהנהלת בריאות ורווחה  – נציגות ציבור להנהלת בריאות ורווחה

יהיה נציג ציבור אחד. עם זאת, מנהלת בריאות ורווחה אסתר בוכשטב וחברי ועדת מינויים ממליצים 
המועמדויות שהוגשו לתפקיד. המזכירות לאפשר בחירה של שתי נציגות ציבור, בהתאם למספר 

סבורה שנכון להגדיל את מעורבות החברים וייצוגם בהנהלות השונות ואישרה את הבקשה. הגישו 
 . אסנת גליליו שושי וולוז'נימועמדותן לתפקיד 

  –הוחלט 
 יובא לשיחה ולבחירה בקלפי אנבלוק. 

  מרלא חפץ סיכמה: ענת
 הודעות 

 הנהלת חשבונות  תהודע
בתקופה זו המעסיקים מבקשים מכם  - ומקבלי פנסיה מעב"ח או ממנורה מבטחים חוץ לכל החברים עובדי

 .2019לשנת  101טופס למלא 
 מעסיקים ומעלה, או מקבל תלוש פנסיה או מילגה בנוסף לתלוש השכר  2-מי שמקבל תלוש שכר מ

 מתבקש למלא את הטופס יחד עם אורנה ס.
במקרים אלו יש לטפל בקבלת תיאומי מס אצל פקיד שומה אשקלון או באינטרנט )לעזרה ניתן לפנות  ,כןכמו 

 אל אורנה ס(.
. לא עובדיש לסמן  –לגבי מי שהוא עובד פנים )שאינו מקבל תלוש חיצוני(  –שימו לב במילוי פרטי בן הזוג 

 זאת ההנחייה מ"ברית פיקוח".
 רתנו כקיבוץ מתחדש.ייתכן שנידרש לשינויים עקב הגד

 אנחנו נדאג בתחילת ינואר לקבל אישורי תושבות מהמועצה במרוכז, ונעביר אל כל עובדי החוץ.
 בברכה,
 אורנה ס, זהר
 הנהלת חשבונות

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 6.12.2018          1984נספח א' לדף מזכירות 
 פרוטוקול הנהלת הקהילה

 18/2018מס' 
 28-11-2018תאריך: 

 
 בהשתתפות מנהל הכספים ניר ים.  מהישיבה הקודמת.המשך דיון  –חיוב/זיכוי החברים בבנקים  .1

 החלטה:
אפשרויות  2 ןתשונה שיטת החיוב של החברים בבנקים. ישנ 2019החל מהאחד לחודש ינואר 

 לחיוב/זיכוי:

בקיבוץ לאחר שחויב בכל ההוצאות בקיבוץ )חד"א, העברת סכום הנטו שנשאר לחבר  –שיטת הנטו  •
למעט השינוי שכרטיס האשראי איננו  ללא שינוי מהשיטה הנהוגה היום-בו, חשמל וכו'( -כביסה, כל

 הכרטיס הקיבוצי אלא כרטיס פרטי )בהמשך(.
 לחודש. 20הזיכוי לבנק יכנס בכל 

לחודש. הקיבוץ יחייב את החבר  20-התמורות )משכורות( ייכנסו לחשבון החבר בבנק ב – שיטת הברוטו •
 לחודש. 25-בו, חשמל וכו'( ב-עבור קניותיו בקיבוץ )חד"א, כביסה, כל

 צורות: 2-חברים המעוניינים לעבוד בשיטת הברוטו יוכלו לעשות זאת ב
 חתימה על "הרשאת חיוב" בבנק. .1
 הם.דרך כרטיס אשראי אישי של .2

לחבר יחתמו על בקשתם. )ללא   ₪ 20,000חברים וותיקים שמעוניינים להשאיר בתקציבם האישי  •
 חתימה תועבר כל היתרה לבנק(.

 תיקוני טעויות )במידה ויש( ייעשו באותו החודש לפני החיוב בפועל. •
 

 :31/12/18ויזה נירים בתאריך -ביטול כרטיסי

חברים  למעטנירים )בחשבון בל"ל נירים(. -ראי ויזהכל כרטיסי האשיבוטלו  31/12/2018בתאריך  •
 ₪.( 20,000ותיקים אשר להם ניתנה אפשרות להחזיק כסף בקיבוץ )

 

 מספיק לכל מי שלא הספיק לבצע את הפעולות הבאות:  ניתן זמן •
 לפתוח חשבון בנק פרטי. .1
 להפיק כרטיס אשראי בחשבון הפרטי. .2
 נירים לכרטיס אשראי פרטי.-ויזהלהעביר את הוראות הקבע מכרטיס  .3

 מנהל קהילה והנהלת החשבונות.ביצוע: 
 אין יותר כרטיסי אשראי של הקיבוץ! 2019חברים, צעירים, חיילים שימו לב! החל מהאחד לחודש ינואר 

 
 .2019המשך הצגת הענפים לקראת  .2

 :גפני איילת –חינוך הגיל הרך 
האחרונות מספר תהפוכות. איילת מרכזת את הגיל הרך בחלקיות משרה החינוך בגיל הרך עבר בשנים 

ואת היתר משלימה כמטפלת/עובדת. יש לסידור זה יתרונות גדולים מכיוון שאיילת נמצאת כל השבוע 
 במסגרת העבודה.

 אין תחלופה ודבר זה נותן אותותיו בחינוך.-לאיילת ניסיון רב בנירים. ישנה יציבות עם העובדות
 הקהילה הביעה את הערכתה לאיילת.הנהלת 

 
 :רז עפרה –גינה קהילתית 

עפרה הציגה את חזון הגינה הקהילתית, פיתוח המקום למקום מפגש של כל הקהילה  שתילת ירקות 
 ארוחות "טאבון", סדנת בוץ  וכו'. –ועצי פרי, פעילויות שונות המתאימות לכלל האוכלוסייה 

גונית באזור. הובטח לנו ע"י קצין פיקוד העורף האוגדתי כי ימ כרגע ישנה מגבלה מסויימת כאשר אין
 המיגונית תגיע. 

 ל בהצלחה לעפרה ולקיבוץ.חלהנהלת הקהילה לא נותר אלא לא
 רשם: שאול


